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2005:6 Interpellation av Cecilia Brinck (m) om stadens 

konstinnehav 
 
 
I programmet Insider som sändes i TV 3 den 3 februari redovisades skräm-
mande uppgifter om stadens konstinnehav. Av ungefär 28 000 konstverk i 
stadens ägo är ungefär 7 000 spårlöst försvunna, enligt programmet.  
 Dessa konstverk är inköpta för skattemedel och det minsta man som skatte-
betalare kan begära är att staden åtminstone vet var de alla finns, även om de 
är magasinerade eller på annat sätt inte är tillgängliga för allmänheten.  
 Med anledning av detta vill jag ställa följande frågor till ansvarigt borgar-
råd: 

1. Har borgarrådet diskuterat problemet med konstkansliet? 
2. Vilka åtgärder har vidtagits för att de försvunna konstverken ska kunna 

återfinnas? 
3. Vilka åtgärder har vidtagits för att staden i framtiden ska kunna ha kon-

troll över sitt konstinnehav? 
 
Stockholm den 18 februari 2005 
 

Cecilia Brinck 


